
Boštjan Penko 



 Rojen: 13.10.1961 v Ljubljani,  

 Živim: v Ljubljani, Rožna dolina c.XI/3.  

 Poročen, oče dveh najstnikov 

 Po poklicu: univerzitetni diplomirani 
pravnik z opravljenim pravniškim 
državnim izpitom,  

 Samostojni odvetnik z odvetniško 
pisarno v Ljubljani, ki se ukvarja 
predvsem s področjem gospodarskega 
kazenskega prava  

 Jeziki: angleščina, pasivno  nemški jezik.  



 Poklicna kariera: večinoma funkcije v pravosodju 
 sodnik,  
 državni tožilec,  
 državni podsekretar na Ministrstvu za pravosodje,  
 prvi direktor Urada za preprečevanje korupcije Vlade 

Republike Slovenije 

 Vsa leta sem precej deloval tudi v tujini: 
 kot delegat Slovenije in  
 kot ekspert mednarodnih organizacij (Svet Evrope, 

Združeni narodi, OECD in druge),  
 na področju boja proti korupciji,  
 na področju kazenskega in mednarodnega prava.  

 



 Začetki: osemdeseta leta.  
 Lastnik in vzreditelj psov pasem rottweiler, neapeljski mastif 

(vzredil sem prvo leglo te pasme v Sloveniji), bordojska doga, 
angleški buldog, belgijski in francoski ovčar in chihuahua. Danes 
mi družbo dela psička Livia pasme ameriški staffordshirski terier. 

 Pri FCI registrirana družinska psarna pod nazivom Emonica, pod 
tem nazivom sta se skotili dve legli pasme chihuahua.  

 Član Slovenskega kluba za velike pasme in molose  
 Kot dolgoletni član KD Ljubljana:  

 šolanje psov (poslušnost, sledenje in obramba  po IPO programih) 
 inštruktor in vodja tekmovalne vrste v KD Ljubljana,  
 tekmoval sem s svojimi psi na domačih in mednarodnih 

tekmovanjih,  
 večkrat sem sodeloval kot trener in marker pri pripravah državne 

reprezentance, marker na številnih domačih in mednarodnih 
tekmah, med drugim tudi na svetovnem prvenstvu v šolanju psov 

 za KZS pripravljal in vodil seminarje,  
 soavtor priročnika o šolanju službenih psov.  

 



 Zaradi poklicnih in družinskih obveznosti sem se 
konec devetdesetih let prenehal na opisan način 
aktivno ukvarjati s kinologijo, vendar sem preko 
kolegov in kinoloških prijateljev, predvsem pa preko 
svojih psov kljub temu z njo ostal vse do danes v 
neposrednem stiku. (Skoraj) odrasla otroka in 
pozitivne spremembe pri opravljanju mojega 
osnovnega poklica, mi danes dopuščajo, da lahko 
slovenski kinologiji ponovno posvetim več časa. 

 V tem trenutku nisem nosilec nobene funkcije v KZS 
ali v kateri od njenih članic. 

 



 Vodenje KZS je TIMSKO DELO! 

 Dobrodošli so vsi posamezniki, ki se bodo po svojih 
najboljših močeh želeli vključiti v upravne in strokovne 
organe KZS.  

 Pričakujem konstruktivno sodelovanje vseh najboljših 
kinoloških strokovnjakov na posameznih področjih.  

 Ponujam pošten, odločen in strokovno utemeljen 
pristop do vseh področij dela KZS in do vseh vprašanj 
in problemov, ki se v zvezi s tem pojavljajo. 

 



 Zavzemal se bom za dosledno izločanje žaljivosti, 
konfliktnosti, arogance, samovšečnosti in 
samopašnosti ter vseh oblik nestrpnosti in ostalih 
deviacij, ki niso vredne odraslega, zrelega človeka, iz 
okolja KZS.  

 Vselej bom pri odločitvah gledal na dobrobit kinologije 
– ne le KZS kot organizacije pač pa tudi širše.  



 Boštjan Penko, univerzitetni diplomirani pravnik 
 Vladimir Gerbec, mednarodni sodnik 
 Dejan Poljanšek, sodnik za delo jamarjev in krvosledcev, 

inštruktor za šolanje lovskih psov 
 Nataša Lukančič, mednarodna sodnica 
 Cvetka Bogovčič, mednarodna sodnica 
 Zvonimir Poznik, mednarodni sodnik, predsednik DVK za 

šarivce 
 Alenka Černe, mednarodna sodnica 
 Zlatko Gorjan, mednarodni sodnik za agility 
 Štefan Gorenčič, vodnik lovskega psa 
 Janez Krivec, mednarodni sodnik 
 Tomaž Pavčnik, državni sodnik za ocenjevanje dela krvosledcev 

 



 Kar lahko sam ponudim v danih razmerah, je 
neobremenjeno, nekonfliktno, pošteno, pravično in 
zakonito vodenje kinološke organizacije, skupaj s 
kompetentnim in podobno mislečim upravnim 
odborom in avtonomnimi strokovnimi komisijami. 



 V kinologiji ne iščem osebnih koristi zase ali za določen 
krog ljudi, moj namen je vzpostaviti red in zakonitost pri 
vodenju in poslovanju zveze, nato pa se z veseljem in 
užitkom prepustiti vodenju in usmerjanju zveze v smeri 
vseh njenih aktivnosti, z enostavnim motom: vrniti 
kinologijo kinologom ter omogočiti delo vsem, ki si tega 
želijo. V svoji osebni, poklicni karieri sem dosegel dovolj, 
da mi določenih (nezdravih) ambicij ni treba izživeti v 
dejavnosti, ki je v osnovi ljubiteljska, namenjena predvsem 
dobrobiti psov, hobiju in užitkom pri vzreji in vseh ostalih 
aktivnostih, ki jih v okviru zveze izvajajo kinologi oziroma 
kinološka društva. 

 



 urediti in medsebojno uskladiti pravni okvir delovanja 
KZS ter zagotoviti zakonito in transparentno finančno 
poslovanje zveze; 

 stabilizirati in poenotiti delovanje KZS ter vzpostaviti 
pravilna razmerja (stopnjo avtonomije) med 
posameznimi vejami kinologije (lovska, športna...) na 
eni strani ter med zvezo in njenimi članicami na drugi 
strani. 

 omogočiti nemoten razvoj in napredek vseh vej 
kinologije, maksimalno vzpodbujati  kvalitetno 
slovensko vzrejo in povrniti slovenski kinologiji tisti 
mednarodni ugled, ki si ga nedvomno zasluži. 

 



SKUPAJ SMO 
ODLOČNI 

 IN  

ZANESLJIVI! 


